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			CAS «Entrepreneurial Leadership» University of Bern – we congratulate the graduates of the class 2019-2020 

Wednesday, October 28, 2020

Congratulations, dear graduates!

Today is an extraordinary day. Even in challenging times we can celebrate the completion of the CAS further education course „Entrepreneurial Leadership“ at the University of Berne. In this course we have been challenged since the beginning of the exceptional or special situation and had to prove our entrepreneurial talents. In the last few months, however, we have pulled out all the stops to ensure that the course concludes with a teaching module that is as authentic and valuable as possible.

As we now know, digital formats – as much as they determine our lives as a whole – cannot replace learning and studying together on site. But we are all proud of what we have achieved together over the past months.

Our thanks and highest appreciation go first and foremost to our participants: Their patience and proactive support of our program. We would also like to thank the CAS team and our lecturers, who spared no effort to switch to Distance Learning in the shortest possible time.

The following leaders have successfully completed the CAS „Entrepreneurial Leadership“ at the University of Bern. We congratulate them on this extraordinary achievement at an exceptional time and wish them all the best for their professional and private future.

Philip Baur

Reto Braun

Alena Julia Cordes

Stefan Ernst

Matthias Glarner

Katharina Glavas

Sandra Gurtner-Oesch

Simon Haupt

Fredy Miller

Tobias Muster

Armin Mühlematter

Valentin Raemy

Michel Rothenbühler

Sarah Schüpbach

Yves Suppiger

Dr. Markus Tschudi

Isabel Wirth

Lars Zürcher
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			CAS «Entrepreneurial Leadership» Universität Bern – wir gratulieren den Absolvierenden der Klasse 2019-2020

Mittwoch, 28. Oktober 2020

Herzliche Gratulation geschätzte Absolventinnen und Absolventen!

Heute ist ein aussergewöhnlicher Tag. Wir können auch in herausfordernden Zeiten den Abschluss des CAS Weiterbildungslehrganges «Entrepreneurial Leadership» an der Universität Bern feiern. In diesem Lehrgang waren wir seit Beginn der aussergewöhnlichen bzw. besonderen Lage gefordert und mussten unsere unternehmerischen Talente unter Beweis stellen. In den letzten Monaten haben wir aber alle Hebel in Bewegung gesetzt, um zum Abschluss noch ein möglichst authentisches und wertvolles Lehrmodul zu bieten.

Wie wir nun wissen, können digitale Formate – so sehr Sie auch unser Leben insgesamt bestimmen – das gemeinsame Lernen und Studieren vor Ort nicht ersetzen. Wir sind alle aber dennoch stolz darauf , was wir in den letzten Monaten gemeinsam erreicht haben.

Unser Dank und die höchste Anerkennung gelten in erster Linie unseren Teilnehmenden: Ihrer Geduld und Ihrer proaktiven Unterstützung unseres Programmes. Ein herzliches Dankeschön auch dem CAS-Team und unseren Dozierenden, die keine Mühen gescheut haben, innerhalb kürzester Zeit auf Distance Learning umzustellen.

Folgende Führungspersönlichkeiten haben den CAS «Entrepreneurial Leadership» an der Universität Bern erfolgreich abgeschlossen. Wir gratulieren zu dieser ausserordentlichen Leistung in einer aussergewöhnlichen Zeit und wünschen den Absolventinnen und Absolventen für ihre berufliche und private Zukunft alles Gute.
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